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Enkel fråga ställd till socialnämndens ordförande Gunilla Helmersson (M) 

 

Kommer Arbetscentrum på Rehabenheten inom socialtjänstförvaltningen att läggas ner?  

 

Arbetscentrum spelar en mycket stor roll för dem som står långt från arbetsmarknaden och behöver 

rehabiliteras. Där får man möjlighet att arbetsträna och i vissa fall visa att man sköter sin nykterhet. 

Med stöd av de anställda lyckas de flesta komma ut i arbetslivet igen. Det finns många exempel på 

grava missbrukare som med hjälp av Rehabenheten nu arbetar och har ett liv utan droger. Det finns 

nu en stor oro inom enheten för att den nuvarande verksamheten med snickeri- och textilverkstad, 

bygg/anläggnings- och målarlag ska läggas ner eller helt ändra inriktning. Man har inte fått klara 

besked utan hör bara rykten om det. 

 

Eftersom det råder stor oro både bland klienterna och de anställda ställer jag följande fråga till dig: 

 

Ska arbetscentrum läggas ner eller ska verksamheten förändras? 
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